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Goed werk*
in de „Werkstee”

Vogelbescherming is heus niet zo’n eenvoudig onderwerp en het is dus niet ver-

wonderlijk, dat de meningen hierover soms ver uiteenlopen. Er zijn echter tien-

tallen onderwerpen, waarover we het allen direkt eens kunnen zijn en in derge-

lijke gevalcn moeten we krachtig de stem van alle nederlandse vogelbeschermers

kunnen laten horen.

Het grote begin.

Het is daarom, dat we de bijeenkomst

op 27 oktober j.I. in de „Werkstee” op

het landgoed Schovenhorst te Putten zo

belangrijk hebben gevonden. Afgevaar-

digden van de Ned. Ver. tot bescher-

ming van vogels en van vogelbescher-
mingswachten uit het gehele land waren

daar bijeen om o.a. reglementen goed

te keuren, die de vorm van samenwer-

king bepalen.
We hebben niet vaak zo’n prettige ver-

gadering meegemaakt en het moet voor

Dr. Ir. H. N. Kluijver, die deze bijeen-

komst uitstekend leidde, een plezier ge-

weest zijn te konstateren hoe intensief

de afgevaardigden zich met vogelbe-
scherming bezig houden.

Kort en goed: de Kommissie Samenwer-

king Vogelbescherming is er! De geest

van goede samenwerking was er op ge-
noemde vergadering ook. Woorden

van instemming, doch ook van sterke

afwijzing volgden elkaar in verrassend

snel tempo op. Kortom: een frisse ver-

gadering, waar men de moeilijkheden
niet uit de weg ging en aandachtig
luisterde naar het standpunt van de

ander.

We geloven wel, dat juist die sfeer het

belangrijkste van deze bijeenkomst was.

Wat gaat de Kommissie nu doen?

Op voorstel van de heer Zweeres is een

persdienst in het leven geroepen. Via

die persdienst kan de Kommissie aller-

lei nieuws aan de landelijke pers ver-

strekken, hetgeen een enorme steun

voor de propaganda zal kunnen bete-

kenen.

Hierbij werd o.a. gedacht aan een aktie

Het is onze stellige overtuiging, dat alle vogelbeschermers in ons land met de

meeste spoed alle wegen dienen te bewandelen, die leiden naar een nauwe samen-

werking. Doen zij dit niet, dan zal in de komende jaren blijken, dat er helemaal

niet of nauwelijks naar hun stem geluisterd wordt en dat zal de zaak van vogel-

bescherming grote schade berokkenen.

Het is goed voor de belangen van eigen vereniging of groep op te komen, maar

het is nog beter te vechten voor een krachtige samenwerking. Een dergelijke sa-

menwerking houdt niet in, dat men het dadelijk over alle punten eens behoeft te

zijn; integendeel: verschil van mening mag of moet er zelfs zijn, want dat houdt

de zaak levendig en maakt dat een bepaalde kwestie of een te volgen gedrags-

lijn van verschillende kanten wordt belicht.
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onder de jeugd voor het vervaardigen

en ophangen van nestkasten, een moge-

lijke aktie ter verbetering van de zwa-

luwenstand, die momenteel minder

wordt. Gewezen werd o.a. op de kunst-

matige zwaluwnesten, waarover in

„Wiek en Sneb” een artikel verschenen

was.

Eveneens werd voorgesteld waakzaam

te zijn ten opzichte van de aktie, die

door bonden van voliérehouders wordt

gehouden tot het opnieuw invoeren van

vinkenzang wedstrijden. De vogelbe-
schermers zullen hun mening hierover

niet onder stoelen of banken steken!

Het zou te ver voeren alle besproken

onderwerpen hier te vermelden en der-

halve besluiten we met de woorden van

de heer Kiuijver: „Ik heb door deze be-

spreking het volste vertrouwen in de

samenwerking gekregen. Laten we allen

op deze weg voortgaan!”

J.A.


